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1.	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  OvFD	  stelt	  video’s	  ‘Kies	  voor	  onafhankelijk	  advies’	  beschikbaar	  aan	  markt	  
Het	  is	  van	  vitaal	  belang	  dat	  de	  consument	  nut	  en	  noodzaak	  inziet	  van	  een	  volledig	  onafhankelijk	  
advies,	  maar	  het	  is	  voor	  de	  consument	  onduidelijk	  wat	  nu	  precies	  wordt	  verstaan	  onder	  een	  
onafhankelijk	  advies	  en	  wat	  de	  voordelen	  daarvan	  zijn.	  
	  
Communicatiebureau	  Artica	  in	  Ootmarsum	  heeft	  in	  opdracht	  van	  de	  OvFD	  daarom	  twee	  video’s	  -‐	  een	  
uitgebreide-‐	  en	  een	  social	  media	  versie	  –	  ontwikkeld,	  die	  onafhankelijke	  adviseurs	  kunnen	  gebruiken	  
om	  consumenten	  te	  informeren	  over	  het	  belang	  van	  een	  onafhankelijk	  advies.	  Voorzitter	  Christian	  
Dijkhof:	  “We	  hopen	  dat	  alle	  onafhankelijke	  adviseurs	  deze	  video’s	  actief	  gaan	  gebruiken	  en	  de	  
boodschap	  ‘kies	  voor	  onafhankelijk	  advies’	  breed	  uitdragen	  via	  hun	  websites,	  social	  media	  en	  andere	  
relevante	  kanalen.	  Laten	  we	  er	  met	  z’n	  allen	  voor	  zorgen	  dat	  de	  consument	  keer	  op	  keer	  wordt	  
geconfronteerd	  met	  de	  boodschap,	  dat	  hij	  via	  een	  onafhankelijk	  advies	  ook	  het	  voor	  hem	  meest	  
passende	  advies	  krijgt”.	  
	  
Om	  na	  te	  gaan	  in	  hoeverre	  deze	  video’s	  erin	  slagen	  om	  de	  boodschap	  over	  te	  brengen	  bij	  
consumenten	  heeft	  I&O	  Research	  in	  opdracht	  van	  de	  OvFD	  een	  consumentenpeiling	  uitgevoerd.	  Uit	  
deze	  peiling	  blijkt	  dat	  de	  boodschap	  van	  de	  video	  bij	  de	  meeste	  consumenten	  goed	  is	  overgekomen.	  
Uit	  de	  reacties	  blijkt	  dat	  men	  heeft	  begrepen	  dat	  de	  video	  duidelijk	  wil	  maken	  dat	  het	  belangrijk	  is	  
om	  advies	  in	  te	  winnen	  bij	  een	  onafhankelijk	  adviseur.	  
	  
Beide	  video’s	  zijn	  vanaf	  vandaag	  te	  downloaden	  op	  www.kiesvooronafhankelijkadvies.nl.	  
	  
2.	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Brancheorganisaties:	  Verlenging	  overgangstermijn	  PEplusexamens	  is	  goede	  eerste	  stap	  
De	  minister	  heeft	  afgelopen	  vrijdag	  antwoord	  gegeven	  op	  vragen	  die	  hem	  vanuit	  de	  Tweede	  Kamer	  
waren	  gesteld	  inzake	  de	  centrale	  Wft-‐examinering.	  De	  overgangstermijn	  om	  de	  PEplus-‐examens	  en	  
initiële	  Wft-‐examens	  te	  kunnen	  afleggen	  wordt	  verlengd	  tot	  1	  april	  2016.	  Adfiz,	  CFD,	  NVF,	  NVGA	  en	  
OvFD	  vinden	  dit	  een	  goede	  eerste	  stap.	  De	  brancheorganisaties	  zien	  dat	  er	  oog	  is	  voor	  de	  
argumenten	  uit	  de	  markt,	  maar	  constateren	  ook	  dat	  met	  dit	  uitstel	  zeker	  niet	  alle	  problemen	  zijn	  
opgelost.	  Bovendien	  vragen	  zij	  zich	  wel	  af	  of	  deze	  overgangstermijn	  lang	  genoeg	  is.	  Eerder	  is	  
gevraagd	  om	  een	  jaar	  uitstel	  door	  de	  organisaties.	  
Het	  uitstel	  gaat	  in	  op	  de	  grote	  zorgen	  die	  adviseurs	  en	  medewerkers	  hebben	  of	  ze	  wel	  tijdig	  aan	  de	  



diplomaplicht	  kunnen	  voldoen.	  Die	  zorg	  komt	  zeer	  duidelijk	  naar	  voren	  in	  de	  ruim	  1100	  waardevolle	  
reacties	  die	  examenkandidaten	  hebben	  gedeeld	  via	  het	  www.wftexamenloket.nl	  van	  de	  
brancheorganisaties.	  Het	  is	  echter	  duidelijk	  dat	  alleen	  uitstel	  geen	  oplossing	  kan	  bieden	  voor	  alle	  
bezwaren	  die	  uit	  het	  examenloket	  komen	  en	  waarvoor	  de	  brancheorganisaties	  doorlopend	  aandacht	  
vragen	  bij	  CDFD,	  ministerie	  van	  Financiën	  en	  Tweede	  Kamerleden.	  	  Problemen	  die	  blijven	  bestaan	  
zijn	  bijv.:	  	  
·∙	  	  	  	  	  	  	  	  	  een	  te	  hoge	  toegepaste	  cesuur	  
·∙	  	  	  	  	  	  	  	  	  een	  klachtenregeling	  die	  niet	  voldoet	  
·∙	  	  	  	  	  	  	  	  	  de	  kwaliteit	  en	  actualiteit	  van	  de	  vragen	  in	  de	  examenbank	  
·∙	  	  	  	  	  	  	  	  	  de	  wijze	  van	  toetsen	  van	  vaardigheden	  en	  integriteit	  
·∙	  	  	  	  	  	  	  	  	  de	  problemen	  voor	  MBO-‐	  en	  HBO-‐studenten	  met	  het	  onderdeel	  vaardigheden	  
	  Dat	  de	  minister	  voor	  een	  eerste	  belangrijk	  deel	  tegemoet	  komt	  aan	  één	  van	  de	  bezwaren	  geeft	  
vertrouwen.	  We	  blijven	  graag	  in	  overleg	  om	  ook	  voor	  alle	  bezwaren	  tot	  goede	  oplossingen	  te	  
komen.	  De	  brancheorganisaties	  gaan	  er	  vanuit	  dat	  adviseurs	  zich	  in	  de	  komende	  maanden	  
onverminderd	  inspannen	  om	  de	  benodigde	  examens	  af	  te	  leggen.	  
	  
Bijgaand	  vindt	  u	  de	  brief	  van	  de	  minister.	  	  


